
  

PROTOKÓŁ Nr  LII/2022 

ze zdalnej sesji  Rady Miasta Szczecinek w dniu 29 września 2022 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. Obecnych 19 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Ewa Ogrodzińska i Małgorzata Kubiak-Horniatko. 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 09:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, 

 poinformowała, że przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad odbędzie się uroczyste 

wręczenie Krzyża Zasługi dla Burmistrza Miasta Szczecinek Daniela Raka od Krajowej Rady Straży 

Miejskich i Straży Gminnych. 

W imieniu Krajowej Rady Straży Miejskich i Straży Gminnych Krzyż Zasługi wręczył Burmistrzowi Prefekt w/w 

Rady w asyście Komendanta Straży Miejskiej w Szczecinku – za to, że w Szczecinku Straż Miejska się rozwija 

działając na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

Burmistrz Miasta Daniel Rak podziękował za otrzymane wyróżnienie, które bardzo dużo dla niego znaczy i 

stanowi wielką satysfakcję. Uważa, że wszystkim zebranym na sali obrad zależy na tym, żeby mieszkańcy 

Szczecinka czuli się bezpieczni. Straż Miejska jest pomocna, współpracuje ze społecznością lokalną. 

Pomimo, iż budżet Szczecinka nie jest szczególnie wielki, to należy znaleźć środki na prawidłowe 

funkcjonowanie tej formacji. Dziękuje Strażnikom Miejskim za ich pracę a Prefektowi i Komendantowi za 

wyróżnienie. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do realizacji sesji, odczytując porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia: 30.06.2022 r., 18.07.2022 r. oraz 31.08.2022 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030.  

5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie przejęcia dróg w zarządzanie.  

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powiatowo-gminnego w sprawie 

ustanowienia Związku ZIT Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Szczecinka oraz ustalenia zasad 

współpracy jednostek samorządu terytorialnego przy opracowaniu strategii ZIT i realizacji zadań w ramach 

ZIT MOF Szczecinka. 

9. Uchwała w sprawie zwolnienia obywateli Ukrainy, o których mowa w art. 1 i 2 ustawy z dnia 12.03.2022 r.  

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, z opłaty  

za wyżywienie w przedszkolu publicznym, dla którego Burmistrz Miasta Szczecinek jest organem 

prowadzącym.  

 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses


  

10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skarg Pana D. R. na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczecinku.  

11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Kogutorium z siedzibą w Jaworznie na działania dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Adama Mickiewicza w Szczecinku.  

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

13. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

14. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

15. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Zakończenie sesji. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 poprosił o wprowadzenie zmian do porządku obrad, poprzez dodanie dwóch projektów uchwał: 

 kolejna, nowa uchwała  w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok; 

 uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2022 rok; 

 uzasadniając konieczność podjęcia tych uchwał. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag poddała zaproponowaną zmianę porządku obrad pod głosowanie, 

informując, że w przypadku przyjęcia proponowanej zmiany punkty te zostaną dodane po 

dotychczasowym pkt 11, jako nowe pkt 12 i pkt 13, a numeracja następnych punktów ulegnie 

odpowiedniemu przesunięciu. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę porządku 

obrad. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 odczytała porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia: 30.06.2022 r., 18.07.2022 r. oraz 31.08.2022 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok.  

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030.  

5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

7. Uchwała w sprawie przejęcia dróg w zarządzanie.  

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powiatowo-gminnego w sprawie 

ustanowienia Związku ZIT Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Szczecinka oraz ustalenia zasad 

współpracy jednostek samorządu terytorialnego przy opracowaniu strategii ZIT i realizacji zadań w ramach 

ZIT MOF Szczecinka. 

9. Uchwała w sprawie zwolnienia obywateli Ukrainy, o których mowa w art. 1 i 2 ustawy z dnia  

12.03.2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa, z opłaty za wyżywienie w przedszkolu publicznym, dla którego Burmistrz Miasta Szczecinek jest 

organem prowadzącym. 



  

10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skarg Pana D. R. na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Kogutorium z siedzibą w Jaworznie na działania dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Adama Mickiewicza w Szczecinku.  

12. Uchwała  w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok.  

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2022 rok.  

14. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

15. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

16. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

17. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

18. Wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołów z sesji z dnia: 30.06.2022 r., 18.07.2022 r. oraz 31.08.2022 r. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że żadne uwagi do żadnego w/w protokołu nie wpłynęła; 

 przystąpiła do odrębnych głosowań. 

W odrębnych głosowaniach jawnych Rada Miasta: 

 jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 30.06.2022 r.; 

 jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 18.07.2022 r.; 

 jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 31.08.2022 r. 

 

Ad.3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LII/462/2022  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

 



  

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr LII/463/2022  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 zapytał, czy są takie możliwości i instrumenty, które pozwoliłyby na indywidualne podejście do tych 

mniejszych podmiotów prowadzących działalność gospodarczą w oparciu o określone kryteria, aby te 

podmioty gospodarcze podwyżkę od nieruchomości odczuły w jak najmniejszym stopniu ? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zdaje sobie sprawę z tego, że te podatki dotyczą zarówno osób prywatnych, jak i tych, które prowadzą 

działalność gospodarczą; jednak z jednej strony mówi się o tym, żeby zastosować ulgi i pomóc,  

a z drugiej strony ciążą na samorządzie obowiązki od szkolnictwa, poprzez przedszkola, po pomoc 

społeczną i to wszystko trzeba w jakiś sposób „ogarnąć”; 

 jeżeli chodzi o ulgi, to gdy powstaną zaległości, przedsiębiorca może zwrócić się do Urzędu Miasta  

z prośbą o zastosowanie ulgi, ale musi pokazać i przedstawić dokumentację, z której będzie jasno 

wynikało, że jego sytuacja jest na tyle zła i indywidualnie wówczas można to rozpatrywać; 

 jeżeli takie przesłanki mają miejsce, to wówczas indywidualnie takie ulgi są stosowane; 

 jeżeli mowa dziś o wzroście  podatków dla firmy, która na przykład prowadzi swoją działalność  

w budynku o powierzchni 2,5 tys. m2, to dla takiej firmy miesięczny wzrost wyniesie 833 zł; 

 jeżeli taki wzrost ma „wywrócić” firmę działającą na tak dużej powierzchni, to i bez tego wzrostu 

podatku taka firma się „wywróci”; 

 największa firma w Szczecinku ma wzrost podatku o 24,9 tys. zł, gdzie oni już płacą rachunki za 

energię elektryczną po podwyżkach na poziomie prawie 80 mln zł miesięcznie; 



  

 to są ułamkowe składowe dla firm, ale podnosząc te składowe zbieramy grosz do grosza i później 

staramy się to sprawiedliwie podzielić; 

 jeżeli chodzi o budynki mieszkalne, to podaje na swoim przykładzie, że ma wzrost roczny o 158 zł, to 

jest 13 zł 18 gr miesięcznie; 

 zdaje sobie sprawę z tego, że nikt nie lubi płacić podatków, Burmistrz tak samo; ale patrząc na budżet 

miasta, trzeba odpowiedzialnie podejmować decyzje pomimo tego, że nie są one popularne; 

 to nie samorządy sprawiły, że dziś jesteśmy w takim punkcie, gdzie te wzrosty kosztów są tak 

dotkliwe; to nie my podejmowaliśmy pochopnie i nieodpowiedzialnie decyzje, ale dzisiaj to na nas 

spadają konsekwencje. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 znacznej części odpowiedzi Burmistrza nie rozumie; 

 zgadza się, że samorządy są w trudnej sytuacji. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 Klub Radnych Razem dla Szczecinka niestety jak co roku będzie przeciwny temu, żeby podatki zwiększać, 

bo sytuacja jest bardzo ciężka; 

 jak zadamy sobie pytanie, kto za to w konsekwencji zapłaci, to jak w tym powiedzeniu: „pan zapłaci i 

pani zapłaci”; te wszystkie wzrosty podatków, wzrosty cen uderzają bezpośrednio w naszych 

mieszkańców i my będziemy przeciw takiemu myśleniu; 

 parę lat temu opozycja w Radzie Miasta postulowała uruchomienie w Szczecinku przez Miasto farmy 

fotowoltaicznej; wtedy ten pomysł został przez ówczesnego Burmistrza wyśmiany; gdyby to wówczas 

zostało zrealizowane mogłoby dzisiaj służyć np. do ładowania baterii w autobusach elektrycznych, czy do 

oświetlenia ulic; należy się zastanowić, czy do tego pomysłu nie wrócić i nie stworzyć farmy fotowoltaicznej, 

aby zaoszczędzić na kosztach energii; oszczędności należy zacząć od Miasta a nie od mieszkańców. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 odnośnie przenoszenia kosztów na mieszkańców zgadza się z radnym; podał przykład zużycia wody, 

wzrost kosztów energii o 600%; woda, której zużycie miało kosztować 12zł będzie kosztować ok 30% 

drożej; to ma być przerzucone na mieszkańców; ale te pieniądze trafią do spółek miejskich; 

 a ktoś będzie mówił, że „to Burmistrz jest niedobry”; 

 a co będzie, jeśli podmiot państwowy nie zatwierdzi nam stawek wodnych ? bo o tym teraz decydują 

WODY POLSKIE, które mogą zatwierdzić taryfę, albo nie, jeśli nie zatwierdzi to spółka zbankrutuje; 

 Szczecinek może to jeszcze jakoś udźwignie, ale gminy ościenne już nie; 

 odnośnie farmy fotowoltaicznej to bez współfinansowania będzie to nieopłacalne dla samorządu; 

 w planie zagospodarowania przestrzennego jest to przewidziane, są uzgodnienia z zakładem 

energetycznym; był złożony projekt z wnioskiem o dofinansowanie, Miasto szuka współfinansowania; 

 jest wykonywany aut energetyczny, trzeba będzie zrezygnować z instalacji świątecznych w mieście;  

z podświetlania niektórych obiektów, z oświetlenia ścieżki rowerowej, to wszystko jest przedmiotem 

analizy; kilka lat temu wymieniono lampy w mieście na ledowe, na jednej lampie dało to oszczędności 

8 tys. zł; jeżeli chodzi o fotowoltaikę zgadza się z radnym w 100%, ale jeśli będzie współfinansowanie 

zewnętrzne; podejmowane są w tym kierunku konkretne starania. 



  

Andrzej Grobelny radny: 

 wtedy była ogromna krytyka tego pomysłu; a wówczas można było uzyskać 80% dofinansowania;  

 można było tez zwrócić się o wsparcie do Wojewody; 

 czy są wyliczenia, ile dzięki takiej fotowoltaice można byłoby zaoszczędzić? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 są robione postępowania przetargowe – podał dane dot. jednostek komunalnych, to 2,4 mln zł rocznie; 

 Wojewoda pełni rolę nadzorczą nad samorządem, ale środków na inwestycje nie przydziela; 

 może to zrobić Marszałek Województwa oraz Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska, Miasto będzie 

o środki zewnętrzne aplikowało. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 przy dyskusji o podatkach Rada Miasta jest odpowiedzialna za to, co się dzieje w mieście i tworzy 

budżet, na który składają się podatki i inne wpływy; radni muszą zacisnąć zęby, ponieważ budżet ma 

swoje obowiązki, te reguły są nieubłagane; 

 po to, żeby miasto się rozwijało to podwyżki muszą być i trzeba za nimi głosować; 

 w budżecie to są pieniądze miasta dla mieszkańców. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 4 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr LII/464/2022  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że Burmistrz sygnalizował zgłoszenie autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 chodzi o wykreślenie w paragrafie 1 pkt 2; został zmieniony plan zagospodarowania przestrzennego  

i konieczne jest dokonanie korekty zapisów zgodnie z aktualnym planem. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z powyższym wykreśleniu ulega także pkt 2 w uzasadnieniu projektu uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 



  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LII/465/2022  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie przejęcia dróg w zarządzanie. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 
Marcin Kszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LII/466/2022  

w sprawie przejęcia dróg w zarządzanie. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powiatowo-gminnego w sprawie 

ustanowienia Związku ZIT Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Szczecinka oraz ustalenia zasad współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego przy opracowaniu strategii ZIT i realizacji zadań w ramach ZIT MOF 

Szczecinka. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 
Marcin Kszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LII/467/2022  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powiatowo-gminnego w sprawie ustanowienia 

Związku ZIT Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Szczecinka oraz ustalenia zasad współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego przy opracowaniu strategii ZIT i realizacji zadań w ramach ZIT 

MOF Szczecinka Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 



  

 

Ad.9. Uchwała w sprawie zwolnienia obywateli Ukrainy, o których mowa w art. 1 i 2 ustawy z dnia  

12.03.2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, z 

opłaty za wyżywienie w przedszkolu publicznym, dla którego Burmistrz Miasta Szczecinek jest organem 

prowadzącym. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 
Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie; omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 ta pomoc nastąpi ze środków budżetu miasta, czy będą na to pieniądze? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgadza się, że to będzie pomoc z budżetu miasta, do kiedy: do wyczerpania środków; 

 chodzi o dopłatę 10zł/os dziennie dla 6 dzieci, Miasto pokrywa tę dopłatę w 100%. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 to nie było pytanie podchwytliwe, chciał powiedzieć, że ze środków budżetu miasta wspierani są też 

inni. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LII/468/2022  

w sprawie zwolnienia obywateli Ukrainy, o których mowa w art. 1 i 2 ustawy z dnia  

12.03.2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa, z opłaty za wyżywienie w przedszkolu publicznym, dla którego Burmistrz Miasta Szczecinek 

jest organem prowadzącym. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skarg Pana D. R. na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 
Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 omówił skargę oraz odpowiedź MOPS na skargę; 

 Komisja rekomenduje podjęcie uchwały uznającej skargę za niezasadną. 

 

 



  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LII/469/2022  

w sprawie rozpatrzenia skarg Pana D. R. na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Kogutorium z siedzibą w Jaworznie na działania dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Adama Mickiewicza w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 
Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 omówił skargę oraz odpowiedź p. dyrektor SP-1 na skargę; 

 Komisja rekomenduje podjęcie uchwały uznającej skargę za zasadną. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LII/470/2022  

w sprawie rozpatrzenia skargi Kogutorium z siedzibą w Jaworznie na działania dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Adama Mickiewicza w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

 w uzasadnieniu zamiast kwoty 2 mln zł powinno być 4 mln zł, to tylko pomyłka pisarska w uzasadnieniu. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LII/471/2022  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 



  

 

Ad.13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LII/472/2022  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad. 14. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Bez uwag. 

 

Ad.15. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Bez uwag. 

 

Ad.16. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

Bez uwag. 

 

Ad.17. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Andrzej Grobelny radny: 

 jakiś czas temu zwrócono się z prośbą do Burmistrza w sprawie upamiętnienia ś.p. Wiesława 

Adamskiego; radny odczytał w/w prośbę; 

 zapytał, czy może wraz z w/w wnioskodawczynią spotkać się z Dyrektorem Muzeum Regionalnego  

w Szczecinku, żeby tę kwestię przedyskutować; chodzi o to, że ostateczną decyzję i tak może podjąć 

Burmistrz i czy dlatego można o tej sprawie z Dyrektorem Muzeum rozmawiać. 

 

Daniel Rak Burmistrz miasta: 

 inicjatywa na pewno cenna i nie widzi żadnych przeciwwskazań. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 w nadchodzącym sezonie zimowym poza problemami z węglem mogą też wystąpić problemy  

z pozyskaniem soli drogowej, ten problem dotyczy wielu miast; 

 pytanie, czy zapasy miasta pokrywają zapotrzebowanie, a jeśli nie – jak je uzupełnić. 

 

 

 



  

Daniel Rak Burmistrz miasta: 

 wszystkie prace związane z utrzymaniem dróg Miasto zleciło dla PGK Sp. z o.o. w Szczecinku; 

dlatego to pytanie należy skierować do Prezesa tej Spółki; radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 ma pytanie, jakie działania w mieście zostaną podjęte lub już zostały podjęte odnośnie oszczędzania 

energii elektrycznej ? nasz Klub Radnych „Razem dla Szczecinka” postuluje, żeby wyłączyć 

oświetlenie nocne w tych częściach miasta, gdzie po zmroku są mało uczęszczane, np. odcinki ścieżki 

rowerowej; 

 odnośnie zaopatrzenia w sól drogową słyszała, że teraz są zalecenia, żeby sypać piaskiem. 

 

Daniel Rak Burmistrz miasta: 

 odnośnie oszczędności energii elektrycznej uważa, że już ten temat poruszył; wykonywany jest audyt 

energetyczny i analizowane są możliwości dot. oszczędności, w lampach miejskich są zainstalowane 

wyłączniki i włączniki czasowe, może tu będą jakieś korekty; z pewnością będą podejmowane 

działania oszczędnościowe. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 na kiedy przewidywane jest zakończenie audytu? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 audyt jest robiony przez Wydział Komunalny sukcesywnie, niedługo nastąpi jego zakończenie. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 co raz częściej radny jeździ komunikacją miejską; 

 wczoraj doszło do wypadku w autobusie, drzwi przytrzasnęły osobę wsiadającą; kierowca 

poinformował, że drzwi nie mają blokady; 

 jak wyglądają koszty eksploatacji autobusów elektrycznych i dla porównania koszty eksploatacji 

autobusów zwykłych? 

 autobusy są pełne w ciągu dnia, bardzo dużo osób jeździ; wieczorami autobusy bywają puste; 

 jakie są koszty eksploatacji autobusów przegubowych? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 koszty autobusów elektrycznych są ok. 3 razy mniejsze od kosztów autobusów paliwowych; wieczorne 

kursy autobusów są ograniczone; 

 o g. 7;30 lub 7:40 jest duży strumień pasażerów, potem nasilenie ok. g. 15;00;  

 Szczecinek jest miastem rozciągniętym, część wyjaśnień udzieli Prezes KM Sp. z o.o. 

 

O godz.10.30 obrady opuścił radny Jerzy Kania. Zostało 18 radnych. 

 

 



  

Prezes KM Sp. z o.o.: 

 potwierdza, że wczoraj miał miejsce wypadek, o którym mówił radny; 

 zostało wezwane pogotowie ratunkowe, sprawdzany jest zamek drzwi; 

 bardzo przykro, że doszło do tego zdarzenia, dokładnie sprawdzane są jego przyczyny; 

 koszty przejechania 1 km autobusem diesel to ok. 2,80zł/km; autobusem elektrycznym ok. 0,97zł/km; 

 wynika z tego, że stawki za energię dla Komunikacji Miejskiej nie wzrosły i powinny się utrzymać do 

końca roku – chodzi o energię elektryczną czynną do ładowania baterii, pozostała podrożała); 

 od 1 stycznia b.r. wzrosła jednak opłata przyłączeniowa o ok. 20% w stosunku do 2021 r.; 

 nastąpił wzrost cen paliw; 

 kursy autobusów są analizowane na bieżąco i dostosowywane do potrzeb, po godz. 18:00 ilość 

kursów mniejsza. 

 

Ad.18. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Jacek Brynkiewicz radny: 

 podziękował Burmistrzowi i Spółce ZGM za pomoc przy organizowaniu Pchlego Targu. 

 

Ad.19. Zakończenie sesji. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 poinformowała, że sesja zwoływana w trybie zwyczajnym, zgodnie z wcześniejszym harmonogramem 

przewidywana jest na dzień 27.10.2022 r. na godz.9:00, w trybie stacjonarnym; 

 zakończyła obrady. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 10:40. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                            Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                                  Katarzyna Dudź 


